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Dimecres, 18 de gener de 2006 

  

  

- El Departament de  Cultura encarrega la redacció d’un estudi de la Catedral per a la seva  restauració. 

  

- L’ACA inverteix 2,5 milions d’euros en la depuradora d’Empuriabrava. 

  

  

El Departament de Cultura encarrega la redacció d’un estudi  de la Catedral per a la seva rehabilitació 

  

El Departament de Cultura ha encarregat un estudi urgent quantificat 
en uns 100.000 euros per valorar els desperfectes i la rehabilitació 
dels principals danys que presenta el temple castelloní. Des dels 
Serveis Territorials de Cultura a Girona s’ha cregut convenient 
prendre aquesta mesura desprès de comprovar el precari estat en el 
que es troben diverses parts de la Catedral. Des del mateix 
Ajuntament i des de la rectoria es veu amb satisfacció aquesta 
mesura ja que permetrà actuar amb eficàcia i  realitzar treballs de 
revisió estructural en la  seguretat de l’església. Des de fa molt de 
temps el consistori castelloní i els responsables de la parròquia han 
denunciat a les administracions competents la necessitat d ’actuar 
amb contundència i  rapidesa, davant el precari estat de conservació 
que presenten moltes parts d’aquest edifici monumental datat del 

segle XIII. De fet l’acord s’ha pres després que el mateix alcalde, Xavier Sanlleh í, s’entrevistés amb la consella de 
cultura Caterina Mieras i el director dels serveis territorials de Girona, Josep Quintanes i transmetés la inquietud per 
l’estat del  temple. 

Tot apunta que molts dels problemes que s’allotgen a la façana de la Catedral han estat ocasionats per les obres de 
millora que, fa vint anys, van executar-se al teulat. Segons sembla les parets que havien d’aguantar el pes del nou 

Biblioteca "Ramon Bordas i Estragués"



teulat no tenen suficient capacitat, cosa que s’ha traduït en seriosos danys a l’estructura. 

El  Departament està ja elaborant un  informe sobre l’estat actual i les actuacions que s’hauran de portar a terme per 
frenar i reparar el deteriorament. L’informe obtingut servir à de base perqu è l’Ajuntament de Castelló d’Empúries, el 
Bisbat de Girona, la Diputació de Girona i la Generalitat de Catalunya signin al llarg d ’aquest present any un conveni per 
aportar els fons necessaris per a la restauració total de la catedral. Aquest conveni permetria, en tres anys, consolidar 
les obres bàsiques que es necessiten per tal  d’executar-les en un termini de tres anys. 

  

  

L’ACA invertirà 2,5 milions d’euros en la depuradora d’Empuriabrava 

  

L’Agència Catalana de l ’Aigua està invertint dos milions i mig d ’euros en l’ampliació de l’EDAR, l’Estació Depuradora 
d’Aigües Residuals que està situada a l’altra banda de la  Muga, a tocar Empuriabrava. D’aquesta manera es  permetrà 
aconseguir els objectius de la depuradora i ampliar les instal �lacions que a la llarga han de satisfer  la depuració de les 
aigües residuals del nucli de Castell ó. Aix í, les dues petites depuradores situades en aquest nucli, aniran desapareixent 
a mesura que es connecti la xarxa de clavegueram a l ’EDAR. 

Tanmateix l ’Agència treballa, des de fa un temps, en els fonaments del pont nou per refor çar les bases dels pilars 
acusades despr és de les nombroses mugades que s’han produït al llarg dels anys. L’ACA està construït una resclosa 
que permetrà el pas de l’aigua, solucionar à el problema i evitarà la proliferació de la vegetació en aquesta zona. 

Precisament d’aquest darrer tema l’Ajuntament i la  Comunitat de Regants han demanat reiteradament un manteniment 
de les lleres al seu pas pels nuclis urbans. Una mesura que des del consistori s’espera sigui presa aviat en 
consideració. 
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